

Een aantal partners (DU, GR, SP, SRV, OS) uit het Europese NICE academic netwerk is bezig met de voorbereiding van een projectaanvraag met de titel CONNECT! Het doel is om samen met een aantal Europese universiteiten en hogescholen die loopbaanprofessionals opleiden (Bachelor of Masters niveau) te komen tot een curriculum-herontwerp waarin een fusie/blend wordt nagestreefd tussen HTD (loopbaanontwikkeling, careercounselling) enerzijds en HRD anderzijds. De gedachte is dat beide werkterreinen enerzijds de nodige overlap/raakvlakken hebben, maar anderzijds ook veel van elkaar kunnen leren. Kartrekker is De universiteit (HdBA) van Mannheim. Ze zijn nu zover dat de concepttekst van de proposal klaar is en dat de aanvraag zou kunnen worden ingediend. Ze hebben ons uitgenodigd om te participeren in deze proposal. Voor nu is het van belang om te bepalen of we mee willen doen in de proposal en of we ook een actieve rol willen spelen in de uitvoering van het project. Tot nu toe heb ik alleen meegedacht en input geleverd en ook aangegeven dat we die rol ook tijdens het project het liefst zo willen invullen. Wat ik wel heb gemerkt is dat ze ons er graag bij willen hebben.

Team HRD/HTD/HRM en teamleider Harrie Wagter zijn enthousiast.

Vorige week werd mij een aantal zaken duidelijk:

Beoogde deadline voor indienen proposal is al 21 maart. Mannheim wil al onze documenten (inclusief alle handtekeningen) 20 maart al hebben.

Financien:

- Totale subsidieaanvraag is circa 450K
- Partnerbudget is circa 75K. Ook voor Saxion dan.
- Betekent dat de eigen bijdrage circa 25K is.
- Looptijd is 3 jaar

Stand van zaken aanvraag CONNECT! 15 maart 9:30

- Deadline voor het aanleveren van materiaal aan Mannheim is 20 maart
- Deadline EU Brussel is 21 maart (ik geloof 24:00 uur)
- Voor die tijd moet er nog:
 - o Een handtekening MT AMA komen (Caroline of een gemachtigde tekeningsbevoegd)
 - o Positief advies van de Financiële controle
 - o Een voorstel gemaakt worden voor het CvB. Volgens de koninklijke weg moest dat vandaag voor 12:00 uur ingediend. Dat is niet haalbaar. Caroline heeft wel een appje naar CvB gestuurd om een versnelde route te onderzoeken.
 - o Dat moet dan volgende week (dinsdag) in het CvB worden besproken.

Caroline is op vakantie. Harrie wil liever niet tekenen voor projecten met dergelijke bedragen..

Wat zijn de opties?

Mannheim vragen of uitstel mogelijk is. (Kan niet zegt Mannheim FC)

Niet mee doen (is niet wenselijk volgens Harrie en het team)

Een spoedprocedure regelen zodat eerder een handtekening wordt verkregen (kan niet zegt Wieke)

Patstelling dus.

Wat zou een out-of-the-box oplossing kunnen zijn?